
Gemeenteraad Gooise Meren 
Schriftelijke vragen ex. artikel 33 Reglement van Orde 

 

Opvattingen van het college of burgemeester ex artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 
 

Naam en fractie: Jan van Gilse, fractie Wij Gooise Meren 

Datum indiening: 26 juni 2024 

Datum antwoord:  

Onderwerp: Bestemming van de gebouwen op bedrijventerreinen Gooimeer-Noord en -
Zuid te Naarden 

 
Inleiding 
Wij Gooise Meren heeft vernomen (onder meer van de FIN) dat het college voornemens is om de bestemming van de 
gebouwen op de bedrijventerreinen Gooimeer-Noord en -Zuid strikt(er) te gaan handhaven. Daarbij schijnt op deze 
bedrijventerreinen naar verluidt slechts ‘maakindustrie’ (= bedrijvigheid die vervuilend is en/of geluidsoverlast produceert) te 
zijn toegestaan en niet voornamelijk of uitsluitend kantooractiviteiten.  
 
Het is echter algemeen bekend dat op deze bedrijventerreinen al langere tijd vrijwel geen sprake meer is van ‘maakindustrie’, 
maar juist wel van kantooractiviteiten (alsmede van groot- en detailhandel, en auto-, meubel- en keukenshowrooms). Met 
andere woorden: de juridische situatie sluit niet meer aan bij de feitelijke situatie. Om die reden lijkt ons - alvorens te gaan 
handhaven - een inventarisatie van de huidige situatie noodzakelijk. 
 
Vraag 1 
Kan het college de raad een inventarisatie geven van het totale aantal ondernemingen op de bedrijventerreinen Gooimeer-
Noord en -Zuid, voorzien van:  
- handelsnaam; 
- adres; 
- vestigingsdatum op dit adres; 
- aantal werkzame personen op dit adres; 
- activiteit (SBI-code)?  
Deze gegevens zijn verkrijgbaar bij de Kamer van Koophandel. 
 
Antwoord 
 
 
 
Vraag 2 
Kan het college aangeven hoeveel van deze ondernemingen uitsluitend of nagenoeg uitsluitend kantoorruimten in gebruik 
hebben (en dus geen werkplaats, atelier, fabriek of iets dergelijks), en vanaf welke datum?  
 
 
Antwoord 
 
 
 
Vraag 3 
Kan het college aangeven bij welke ondernemingen op deze bedrijventerreinen in de afgelopen 10 jaar actief door de 
gemeente is gehandhaafd en welke SBI-codes de betreffende ondernemingen hadden? 
 
 
Antwoord 
 
 
Vraag 4 
Kan het college aangeven waarom het thans kennelijk voornemens is om de huidige bedrijfsactiviteiten aan te passen aan de 
vroegere bestemmingen (in plaats van omgekeerd)? 
 


